

Title (en)

Modular construction element, construction process starting from this element and building structure obtained by this method.

Title (de)

Modulares Bauelement, Bauverfahren unter Verwendung eines derartigen Elements und nach diesem Verfahren errichtete Gebäudestruktur.

Title (fr)

Élément de construction modulaire, procédé de construction à base de cet élément et structure de bâtiment obtenue grâce à ce procédé.

Publication

EP 0030510 A2 19810617 (FR)

Application

EP 80401775 A 19801210

Priority

FR 7930389 A 19791211

Abstract (en)

Modular construction element for building. It has an angular and substantially parallelepipedal shape forming a conduit (8) opening out parallel to its outer lateral faces, reinforced or otherwise by braces. At least one of its outer lateral faces bears regularly juxtaposed rectangular projections (13, 13', 13'') reproducing the appearance of bricks, separated by set back spaces (11) reproducing the appearance of joints. Several rows of projections are arranged above one another to reproduce the appearance of part of a facing of matching bricks. <IMAGE>

Abstract (fr)

Élément de construction modulaire pour la bâtiment. Il présente une forme angulaire et sensiblement parallélépipédique ménageant un conduit (8) débouchant parallèle à ses faces latérales extérieures, renforcé ou non par des entretoises. Au moins une de ses faces latérales extérieures porte des saillies rectangulaires (13, 13', 13'') juxtaposées régulièrement reproduisant l'aspect de briques, séparées d'espaces (11) en retrait reproduisant l'aspect de joints. Plusieurs rangées de saillies sont disposées l'une au-dessus de l'autre pour reproduire l'aspect d'une partie de parement en briques appareillées.

IPC 1-7

E04C 1/08

IPC 8 full level

E04B 2/26 (2006.01); **E04C 1/39** (2006.01); **E04C 3/34** (2006.01); **E04B 2/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/26 (2013.01); **E04C 1/39** (2013.01); **E04C 3/34** (2013.01); **E04B 2002/023** (2013.01); **E04B 2002/0267** (2013.01)

Cited by

FR2586735A1; US5934035A; EP0999318A1; ES2168880A1; GB2285462A; GB2285462B; CN101899806A; CN110939216A; GB2238807A; US5131202A; GB2238807B; EP0126660A1; US9840840B2; WO0032668A1; EP2464797B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0030510 A2 19810617; **EP 0030510 A3 19810902**; FR 2476718 A1 19810828

DOCDB simple family (application)

EP 80401775 A 19801210; FR 7930389 A 19791211